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  V á r o s  K é p v i s e l ő - t e s t ü l e t e  
 Közjóléti Bizottsága  
 2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/242 
                                                      E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu  
 Iktatószám: SZ-32-1/2025.   Ügyintéző: Szép Anna 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közjóléti Bizottsága 2025. 
január 22-én, szerdán, 1500 órai kezdettel a Városháza 102-es tanácstermében megtartott 
üléséről. 
 

Jelen vannak: 
• Loszman Levente   elnök  
• Batka Maja    bizottsági tag  
• Nánási-Kézdy Tamás  bizottsági tag  
• Radnai Péter    bizottsági tag  
• Sisa Márk Ádám  bizottsági tag 
• Kocsis József   polgármester  
• Tüske Emil   alpolgármester  
• dr. Kassai Annamária  jegyző  
• Repcsik Dávid  képviselő 
• Miklós Krisztina  Szervezési Osztály vezető 
• Molnár János    Városgondnokság vezető 
• Czuczor Orsolya   Pénzügyi osztályvezető 
• Pomaházi Krisztina   Igazgatási Osztály, osztályvezető 
• Mező Judit -   Műszaki osztályvezető 
• Szabados Ágnes  kommunikációs tanácsadó 
• Kiss Ádám   Kabinet Irodavezető 
• Tóth Krisztina   polgármesteri asszisztens 
• Hingyiné Molnár Ildikó Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda vezetője 
• dr. Cserniczky Tamás Egészségügyi Ellátó Nonprofit Kft. ügyvezetője 
• Regős Zoltánné   Gólyafészek Bölcsőde intézményvezető 
• Szádváriné Kiss Mária  Juhász Ferenc Művelődési Központ vezetője 
• Uzonyi Edit    Karikó János Könyvtár vezetője 
• Tóth Attila    Családsegítő Szolgálat vezetője 
• Szép Anna    jegyzőkönyvvezető 

Loszman Levente: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság 5 fő 
taggal határozatképes, az ülést 15 órakor megnyitotta. A jegyzőkönyv hitelesítését Sisa Márk 
Ádám vállalta el. Javaslatot tett a napirendre, a meghívóval megegyezően, melyről 
szavazást kért. 

Szavazás:  
A bizottság 5 igen szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 
napirendet fogadta el. 
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Napirend: 
1. A Közjóléti Bizottság beszámolója a 2025. évi munkájáról 
2. A Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodás 

felülvizsgálatáról 
3. Részletes nyári karbantartási feladatlistáról 
4. Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő együttműködési megállapodásról – idősek 

szállítása 
5. Beszámoló a 2025. évi lisztérzékenység szűréséről 
6. A 2025. évi lisztérzékenység szűréséről 
7. Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda nyári nyitvatartási rendjéről 
8. Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjéről 
9. Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ 2025. évi dologi kiadásainak 

tervezetéről 
10. Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
11. Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
12. Biatorbágyi Egészségház 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
13. Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2025. évi dologi kiadásainak 

tervezetéről 
14. Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
15. Biatorbágyi Polgármesteri hivatal 2025.évi dologi kiadásainak tervezetéről 
16. Beszámoló az önkormányzat által finanszírozott 2025. évi sürgősségi betegellátásról 
17. A pedagógusok támogatását szolgáló önkormányzati ösztöndíjrendszerről szóló 

12/2024. (III. 29.) önkormányzati rendelet alapján adható támogatásról - ZÁRT 
18. Lakáscélú támogatás visszafizetésével kapcsolatos méltányossági kérelem 

elbírálásáról – ZÁRT ülés keretében 
 

1) A Közjóléti Bizottság beszámolója a 2025. évi munkájáról 
 
Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

1/2025. (I. 22.) határozata 

Beszámoló a Közjóléti Bizottság 2024. évi munkájáról  

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete Közjóléti Bizottsága megtárgyalta 
a Közjóléti Bizottság 2024. évi munkájáról szóló beszámolót és elfogadásra javasolja azt a 
képviselő-testület felé. 

2) A Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött együttműködési megállapodás 
felülvizsgálatáról 

 

Loszman Levente: Ez az egész onnan indult ki, hogy a tavalyi évben az önkormányzat 
megegyezéssel átadta az ebéd étkeztetési dolgokat a Ritsmann iskolának, de itt úgy néz ki, 



3 
 

hogy nem kapják ugyanazt a támogatási összeget, mint az önkormányzat, és ezért 
szeretnék kérni, hogy vegyék vissza. 

Nánási-Kézdy Tamás: Tavaly is pörgött már ez az ügy, legutóbb épp a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság szeptemberi ülésén szerepelt ez a kérelem. Nem ment aztán a 
testület elé, és az akkori előterjesztésben van egy megállapítás, hogy az önkormányzat a 
Richmann Iskola és Gimnázium részére feladatellátási szerződés hiányában normatív 
támogatást lekérni nem tud. Ez most azt jelentette, hogy már a nemzetiségi önkormányzattal 
kötött szerződésből ez kikerült, ezért nincs, nem volt akkor feladatellátási szerződés, mert 
akkor éppen nem volt benne, illetve már kikerült az önkormányzattal kötött szerződésből, ezt 
jelentette ez a mondat, vagy pedig jelenleg sincs ilyen feladatellátási szerződés és akkor 
kéne kötni ahhoz, hogy egyáltalán lehívhatja-e a város az normatívát vagy sem, mert ez nem 
tisztázódott tavaly se teljes mértékben. 

Czuczor Orsolya: Ez az a szerződés. amiről beszéltek. Ebbe a szerződésbe került 
rendezésre, hogy a települési önkormányzat látja el a feladatot. Megindokolta, hogy miért 
nem a tanév kezdetével kezdődik ez. Azért, mert ez egy közbeszereztetett szerződés volt, 
aminek a lejárata 25. november 1. Amikor a Ritsmann iskola étkeztetése átkerült a német 
nemzetiségi önkormányzat feladatába, akkor ugyanazzal a szolgáltatóval, akivel az 
önkormányzat szerződött, ugyanazzal a záró határnappal kötöttek szerződést. Tehát a két 
szerződés egyidőben fog lejárni és semmi akadálya nincsen, hogy idén valamikor tavasszal 
megindítandó közbeszerzési eljárásba már belevegyék a Ritsmann Általános Iskola és 
Gimnáziumot is. 

Loszman Levente. Szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

2/2025. (I. 22.) határozata 

 
A Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötött közigazgatási szerződés 

felülvizsgálatáról   
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága a Német 
Nemzetiségi Önkormányzattal kötött közigazgatási szerződés felülvizsgálata 
kérdésében javasolja elfogadásra, hogy: 
 

1. a Biatorbágy Város Önkormányzata, és a Német Nemzetiségi Önkormányzat 
Biatorbágy között létrejött közigazgatási szerződés V/2. 46/A pontja aszerint 
kerüljön módosításra, hogy a Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Általános Iskola 
és Gimnáziumban, az intézményi gyermekétkeztetéshez kapcsolódóan 2025. 
november 1. napjától visszakerül a melegítőkonyha és a tálalókonyha 
üzemeltetés Biatorbágy Város Önkormányzata feladatellátási körébe, 

                  továbbá a kapcsolattartás formájával és rendjével (VI. fejezet) egészüljön ki. 
 

2. az 1. pontban meghatározott közigazgatási szerződés egyéb vonatkozású 
módosítását a szerződés 2025. évi felülvizsgálata során kezdeményezi, annak 
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rendelkezéseit – az 1. pontban foglaltak kivételével –változatlan tartalommal 
tartsa hatályban. 

3. a polgármester az 1. pont szerinti módosított közigazgatási szerződést alárja. 
 

3) Részletes nyári karbantartási feladatlistáról 
 

Nánási-Kézdy Tamás: Maga az előterjesztés is küzd a címmel. Ezentúl nyugodtan írhatják 
azt, hogy éves intézményi karbantartás, mert a „nyári” az egyszer volt még ősidőkben és úgy 
látszik bennmaradt a munkatervbe, és akkor így ment tovább, de már tavaly is elhagyták ezt 
az évszakmegjelölést. Köszönetét fejezte ki a városgondnokságnak, mert az eddigi legjobb 
előterjesztés született a témában. A korábbiak nem voltak ilyen jól priorizálva, ilyen jól 
beosztva, ilyen jól átláthatóan elkészítve, itt sokkal jobb előkészítés történt, mint az évek 
során ebben a témakörben. Azt nem értette teljesen pontosan, hogy a 100 millióról, vagy a 
72 millióról kellett dönteni. Nem lényegtelen, de ebben kér egy kis segítséget. 

Czuczor Orsolya: Szó sincs arról, hogy 70.000.000-ról vagy 100-ról dönteni kellene, itt 
igazából most a bizottságnak az a feladata, hogy a prioritást hagyja jóvá. Konkrét döntés az 
majd csak február havi ülésen, a költségvetés számainak az ismeretében lesz. Anélkül senki 
se merte ezt bevállalni, hogy már most felhatalmazást adjon 100.000.000 vagy 70 
elköltésére. 

Loszman Levente: Ezt a pontot valószínűleg a pénzügyi bizottságon is tárgyalják, és be fog 
oda ülni, és közös egyeztetés után le fog adni egy változtatást a prioritásokkal kapcsolatban, 
ezzel most nem húzná az időt. Szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

3/2025. (I. 22.) határozata 

 
Részletes nyári karbantartási feladatlistáról/Biatorbágy Város Önkormányzata 2025. 

évi intézményi felújítási programjáról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága a 2025. évi 
intézményi felújítási programjáról szóló előterjesztést megtárgyalta és jóváhagyásra javasolja 
a képviselő-testületnek, hogy a bemutatott 2025. évi. intézményi karbantartási programot a 
2025. évi költségvetésének „intézményi karbantartási munkák” sorára ennek ismeretében 
biztosítson fedezetet. 

 
4) Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő együttműködési megállapodásról – idősek 

szállítása 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
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A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

4/2025. (I. 22.) határozata 

Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő együttműködési megállapodásról – Idősek 
szállítása  

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy  
 

1. 2025. január 1. napjára 2025. december 31. napjáig a Boldog Gizella Alapítvánnyal 
idősek szállítására havi elszámolás alapú Együttműködési megállapodást kössön,  

 
2. 2025. január 1-tól 2025. december 31. napjáig létrejövő Együttműködési 

megállapodás éves keretösszegét 3.633.000 forintban határozza meg, és az 
Együttműködési megállapodásban foglaltak teljesítéséhez szükséges fedezetet a 
2025. évi költségvetésében biztosítsa. 

 
5) Beszámoló a 2025. évi lisztérzékenység szűréséről 

 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

5/2025. (I. 22.) határozata 

Beszámoló a 2024. évi lisztérzékenység szűréséről  

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete Közjóléti Bizottsága a 2024. évi 
lisztérzékenység szűréséről szóló beszámolót elfogadásra javasolja. 

 
6) A 2025. évi lisztérzékenység szűréséről 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

6/2025. (I. 22.) határozata 

 
A 2025. évi lisztérzékenység szűréséről  

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a 2025. évi lisztérzékenység szűrésének elvégzésére megbízási 

szerződést kössön a CÖDIMED Kft-vel. Továbbá javasolja, a képviselő-testület a 2025. évi 

költségvetés Egészséges Biatorbágyért Program keretén belül bruttó 752.220.- forint 

összeget biztosítson a szűrőprogram megvalósítására. 

 
7) Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda nyári nyitvatartási rendjéről 

 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

7/2025. (I. 22.) határozata 

 
A Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda nyári nyitvatartási rendjéről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 2025. évi nyári 
nyitvatartási rendjét az alábbiak szerint határozza meg: 

 

2025. június 23. és július 18. között zárva tart: 

a Székhely Óvoda (Nagy u.), 

a Meserét Tagóvoda (Dévai u.). 

 
2025. július 21. és augusztus 15. között zárva tart: 

a Vadvirág Tagóvoda (Fő u.), 
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a Pitypang Tagóvoda (Szent László u.), 

a Csicsergő Tagóvoda (Bajcsy-Zs u.). 

 
 

8) Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjéről 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

8/2025. (I. 22.) határozata 

 
A Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde nyári nyitvatartási rendjéről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde 2025. évi nyári 
nyitvatartási rendjét az alábbiak szerint határozza meg: 

Méhecske csoport zárva 
Pillangó csoport zárva  
Tücsök csoport nyitva 
 Katica csoport nyitva 
 

2025.06.23-
07.11. 

Játszó csoport és időszakos 
gyermekfelügyelet igényelhető 

 Tücsök csoport zárva 
 Katica csoport zárva 
Méhecske csoport nyitva 
Pillangó csoport nyitva 
 

2025.07.28-
08.15. 

Játszó csoport és időszakos 
gyermekfelügyelet igényelhető 

Valamennyi csoport zárva 2025.07.14-
07.25. 

Játszó csoport és időszakos 
gyermekfelügyelet nem 
igényelhető 

 
 

 
9) Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ 2025. évi dologi kiadásainak 

tervezetéről 
 

Nánási-Kézdy Tamás: Törvényileg tudja, hogy nem kötelező, de mivel hiányérzete van, 
javasolta, hogy ne hagyják el a jövőre nézve a költségvetési koncepciók elkészítését. Ezek 
azért jók, ha elkészülnek, mert adnak egy stratégiai irányvonalat az esztendőnek, 
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meghatározzák azokat a fejlesztési, beruházási, továbblépési kérdéseket és azokat a 
pontokat, amiket előre lehet venni arra az évre, amelyik prioritást kaphat a nyári karbantartás 
és nagyon jó sorvezetőt adnak a költségvetés készítéséhez, hogy azt az összeget, ami 
marad a működési kiadások felett, azt milyen irányba tolják. Arról nem beszélve, hogy 
számára az volt egy ideális állapot, és ez már régen volt, amikor minden háztartás meg is 
kapta ezt a koncepciót, és ezzel a kezükben jöttek föl. A költségvetési koncepció tervezését 
ne hagyják el a jövőre nézve. Érdekes ellentmondás is az előterjesztésben, hogy képviselő-
testületi szinten megszavaznak dologi, kiadási irányzatokat, amiket majd valószínűleg 
rendelettel felülvizsgálnak, és esetleg törölnek, vagy módosítanak. Ezt bele is írja már az 
anyag, hogyha nem így alakulnak a bevételek, akkor ezek nem lesznek kőbe vésve, 
úgyhogy döntenek valamiről, amiről a vitát lehet, hogy elölről kell majd kezdeni februárban, 
mikor kiderül, hogy mennyi forrás van. Vigyázni kell, hogy ha nem látják az egész képet, 
azon belül nem tudják igazán eldönteni, hogy egy intézményi lobbiszándék az mennyire 
megvalósítható és mennyire nem. Úgy megadni előre a lehetőséget és a testületi döntés 
szintjén egy dologi kiadás szerkezetben még jó, nincsenek drámai fejlesztések benne és 
beruházások, de ott azért valami felhalmozási kiadási tételek vannak, a JFMK-nál is vannak, 
hogy ezekre úgy mondtak áment, hogy közben nem látják még a bevételeket. Tudja, azzal a 
kikötéssel teszik meg, hogyha látják, akkor esetleg átírják, de ez egy veszélyforrás, ami ezt a 
fajta tervezést követi. Két oldalról közelítsenek legközelebb a tervezéssel, menjen a 
koncepciós alkotás is, és menjen akkor a vége is, csak a kettő érjen össze úgy, ahogy azt 
egyébként az egyesület is programjába is hangsúlyozta, hogy stratégiai tervezés útján 
szeretne alkotni és ezt a stratégiai tervezési szintet, lehetőséget használja ki a jövőben. 

Czuczor Orsolya: A koncepciógyártással teljes mértékben egyetértett, ez meg is fog 
történni, költségvetési koncepció az önkormányzatra készülni fog mindenféleképpen. 
Elmondta, hogy ezek nem ilyen koncepció nélküli számok, mert valamennyi intézménynek a 
munkaterve az előző havi testületi ülésen elfogadásra került, tehát kvázi az az intézménynek 
a költségvetési koncepciója, ez is ment volna velük, ha a rendes ülés keretébe belefért 
volna. A felhalmozási kiadásokra reagált. Az intézmények hozzá vannak ahhoz szokva, hogy 
nekik meg kell indokolni a költségvetésüket, ahhoz nincsenek, hogy bontásba tárgyalja ezt a 
képviselő-testület és több intézmény megírta a teljes indoklást, viszont ezek a táblázatok 
ezeket a számokat nem tartalmazzák, a beruházási kiadások a dologiaktól egy elkülönült 
részben jelennek meg. Megköszönte az észrevételt, mert tényleg fontos a koncepció. 

Kocsis József: Szó sincs arról, hogy nem lesz koncepció, lesz koncepció, amiről jogszabály 
változás miatt nem kell szavazni a képviselő-testületnek. A költségvetési koncepcióról 
közmeghallgatást fognak tartani február 6-án, nyilvános lesz, csak a testület nem fog róla 
szavazni. 

Nánási-Kézdy Tamás: Ez nem a JFMK dologi kiadási tétele, de javasolta a költségvetési 
koncepciót a január 30-i ülésen megtárgyalni és szavazni róla, vagy még a közmeghallgatás 
előtt más formában a képviselő-testületnek megtárgyalnia és elfogadnia, és úgy bocsátania  
a lakosság elé, hogy ez az önkormányzat képviselő-testületének az álláspontja, amit a 
költségvetésben tud módosítani az elhangzottak alapján. 

Kocsis József: Pont ez az egyik oka annak, hogy januárban nem szeretnének költségvetési 
koncepcióról beszélni, ugyanis komolyan gondolják azt, hogy a lakosságot egy lakossági 
fórum keretében meghallgassák, megkérdezzék. A költségvetésnek a fő számairól nem 
biztos, hogy a lakosság érdemben fog tudni nyilatkozni, de a koncepciónak a fele különböző 
feladatoknak a prioritásai, annál igenis lehet a lakosságnak olyan észrevétele, olyan 
véleménye, amit aztán esetleg meghallgatnak, és szeretnék beépíteni a költségvetésbe. Az, 
hogy megszavaznak egy koncepciót úgy, hogy a lakosság elé már egy megszavazott 
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határozatban a prioritásokat akár már lerakjuk, az kicsit számukra olyan furcsa, hogy akkor 
miért kell a közmeghallgatás. Sok értelme eddig nem volt, reméli, hogy innentől azért majd 
több lesz. 

Nánási-Kézdy Tamás: Javasolta, hogy a közmeghallgatás után a képviselő-testület a 
költségvetési rendelet megalkotása előtt fogadja el a koncepciót is. 

Loszman Levente: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot. Nánási-Kézdy Tamás most 
egy javaslatot tett, nem pedig egy határozati javaslatot. Kérte, hogy eredeti állapotban 
fogadják el a Juhász Ferenc Művelődési Központ dologi kiadásának tervezetét. 

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

9/2025. (I. 22.) határozata 

 
Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődési Központ 2025. évi dologi kiadásainak 

tervezetéről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Juhász Ferenc Művelődés Központ 2025. évre 
tervezett dologi kiadásait az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

Megnevezés 2025. évi terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 2 556 346 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 15 730 197 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 4 770 000 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 3 014 000 

Közüzemi díjak (K331) 23 400 000 

Bérleti és lízing díjak (K333) 6 833 575 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 7 780 000 

Közvetített szolgáltatások (K335) 45 000 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások 
(K336) 

106 423 390 

Egyéb szolgáltatások (K337) 4 744 535 

Kiküldetések kiadásai (K341) 600 000 
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Reklám- és propagandakiadások (K342) 12 074 409 

Működési célú előzetesen felszámított általános 
forgalmi adó (K351) 

50 752 292 

Fizetendő általános forgalmi adó (K352) 0 

Egyéb dologi kiadások (K355) 1 081 000 

Dologi kiadások (K3)  239 804 744  

 

 

10) Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

10/2025. (I. 22.) határozata 

 
Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Benedek Elek Óvoda 2025. évre tervezett dologi 
kiadásait az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

Megnevezés 2025. évi terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 4 950 000 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 16 000 000 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 2 300 000 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 200 000 

Közüzemi díjak (K331) 95 540 000 
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Bérleti és lízing díjak (K333) 1 500 000 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 8 000 000 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások(K336)         2 000 000 

Egyéb szolgáltatások (K337) 6 000 000 

Működési célú előzetesen felszámított általános 
forgalmi adó (K351) 36 852 300 

Egyéb dologi kiadások (K355) 100 000 

Dologi kiadások (K3) összesen 173 442 300 

 

 

11) Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

11/2025. (I. 22.) határozata 

Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 
képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde 2025. évre tervezett dologi 
kiadásait az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

Megnevezés 2025. évi 
terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 2 800 000 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 31 700 000 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 1 916 000 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 120 000 
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Közüzemi díjak K331) 27 105 000 

Bérleti és lízing díjak (K333) 1 520 000 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 7 300 000 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások 
(K336) 4 400 000 

Egyéb szolgáltatások (K337) 3 100 000 

Kiküldetések kiadásai (K341) 200 000 

Reklám- és propagandakiadások (K342) 450 000 

Működési célú előzetesen felszámított általános 
forgalmi adó (K351) 21 764 970 

Fizetendő általános forgalmi adó (K352) 1 200 000 

Egyéb dologi kiadások (K355) 770 000 

Dologi kiadások (K3) 104 345 
970 

 

 
Loszman Levente: A Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde főzőzsámolyának beszerzésére 
vonatkozóan volt itt egy kérelme. Reggel még az előterjesztések között volt, most nincs a 
hivatalos oldalon, lekerült róla. Annyiban javasolja módosítani a napirendet, hogy a kérelem, 
amely közben lekerült, kerüljön vissza. 
 
Szavazás:  
A bizottság az ügyrendi javaslatot, mely szerint a Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde 
főzőzsámolyának beszerzéséről szóló napirend kerüljön napirendre – 5 igen, azaz egyhangú 
szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen), határozathozatal mellőzésével – 
elfogadta.  
 

- A Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde főzőzsámolyának beszerzéséről 
 
Loszman Levente: Ezek a főzőzsámolyok pályázati úton kerülnek beszerzésre, vagy 
hogyan történik ennek a beszerzése? A levélben emellett szerepelt még némi 
kazánprobléma és egyéb más dolog, amit később tárgyalnak. A dologi kiadásokat azt látta, 
hogy hivatalosan a prioritásban előre kerültek a klímabeszerzés, a redőnyök és minden 
egyéb probléma, viszont a kazánprobléma viszonylag egy új dolog, és nem is szerepel a 
nyári felújítási költségvetésben. Erre leadnak külön egy igényt, vagy ez hogyan működne? 
 
Regős Zoltánné: A kazánproblémáról igazándiból a polgármester tudna a legtöbbet 
mondani, mivel ezzel egy bejárást is végeztek. Nem a kazánnal volt igazán a probléma, 
hanem a csőtörés, ami mellette van, a rézcsövek elöregedése, vagy talán, hogy vékony és 
kilyukadt, ebben nem szakértő, de már szakértő megnézte. Amikor visszajöttek a téli szünet 
után, csőtörés volt és beázás. Észnél kell lenni és nagyon oda kell figyelni ezekre a régi 
csövekre. Sajnos ezek elöregednek és ez folyamatos probléma. Ez most már körülbelül 3-4 
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éve folyamatosan mindig cserélődik. Amikor visszajöttek a téli szünet után, akkor megint ki 
kellett cserélni, áttázott a rendszer és alatta van a konyha, nagyon súlyosan érinti az 
ellátórendszert, ha ott valami probléma van. 
 
Loszman Levente: Ezzel kapcsolatban mi a kérés? Látta, hogy szerepelt a klíma, a redőny 
és minden más, viszont a kazánnál nem tudják, hogy ebben az esetben most akkor 
kazánfelújítás kell, vagy környező szerelvények felújítására van szükség, illetve akkor ezzel 
valószínűleg tervezni kellene, mert ahogy látta, hogy kiemelten befolyásolja az intézmény 
működését, és azt nem szeretnék, hogy az intézmény leálljon, ezt akkor bele kéne tenni a 
költségvetésbe. 
 
Regős Zoltánné: Biztos benne, hogy prioritásban van, hiszen mindenki tud róla, az meg, 
hogy hogyan és miként történik, azt a többi szakember tudja. Szivattyúk mehettek tönkre, 
vagy nem tudják, mikor mennek tönkre. Amennyire csak lehet a szakemberre bízzák az 
egészet. Lehet, hogy két év múlva működik még, lehet, hogy egy évig, lehet, hogy csak egy 
hónapig - ez van benne a pakliban. 
 
Czuczor Orsolya: Javasolta, hogy kerüljön bele az intézményi karbantartási táblába ez a 
feladat is, és akkor az önkormányzat szakemberei majd megnézik, hogy tulajdonképpen mi 
az elvégzendő feladat és kalkulálnak egy bekerülési költséggel is. 
 
Loszman Levente: Akkor ezzel a módosítással teszi fel szavazásra a határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

12/2025. (I. 22.) határozata 

 
A Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde főzőzsámolyának beszerzéséről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy engedélyezze a Biatorbágyi Gólyafészek Bölcsőde részére 

főzőzsámoly beszerzését bruttó 350.000 Ft értékben és ehhez a szükséges fedezetet 

biztosítsa. A bizottság javasolja továbbá, hogy kerüljön bele az intézményi karbantartási 

táblába a kazán felújítási feladat. 

 
12) Biatorbágyi Egészségház 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
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Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

13/2025. (I. 22.) határozata 

 
Biatorbágyi Egészségház 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Egészségház 2025. évre tervezett dologi kiadásait 

az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

Megnevezés 2025. évi 
terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 5 393 701 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 4 696 850 

Árubeszerzés (K313) 500 000 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 13 236 220 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 1 918 110 

Bérleti és lízing díjak (K333) 1 436 220 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 3 500 000 

Közvetített szolgáltatások (K335) 0 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások  
(K336) 56 827 402 

Egyéb szolgáltatások (K337) 10 500 000 

Kiküldetések kiadásai (K341) 50 000 

Reklám- és propagandakiadások (K342) 0 

Működési célú előzetesen felszámított általános 
forgalmi adó (K351) 12 006 496 

Egyéb dologi kiadások (K355) 1 100 000 

Dologi kiadások(K3) 
111 164 



15 
 

999 

 
13) Biatorbágyi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2025. évi dologi kiadásainak 

tervezetéről 
 

Sisa Márk Ádám: A tervezet 10. oldal alján van egy mondat, amiben a tanyagondnoki 
szolgáltatásnak a bővítése új területen is lehetőségként felmerülne, hogy éljenek ezzel a 
biatorbágyi lakók. Ezt egy külön kérelem tartalmazná, de az nem szerepel az előterjesztés 
mellékletében, erről szeretett volna információt kapni az intézmény vezetőjétől. 

Tóth Attila: Ez egy hiba a részükről, az előző évieket írták át és sajnos ez benne maradt. 
Figyelmetlenek voltak, elnézést kért, ezt ki kell húzni az előterjesztésből. 

Loszman Levente: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

14/2025. (I. 22.) határozata 

 
Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2025. évi dologi 

kiadásainak tervezetéről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

2025. évre tervezett dologi kiadásait az alábbiak szerint hagyja jóvá: 
 

Megnevezés 2025. évi terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 395 000 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 5 375 000 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 1 051 000 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 612 000 

Közüzemi díjak (K331) 3 800 000 

Vásárolt élelmezés (K332) 4 300 000 
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Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 980 000 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások (K336) 5 006 520 

Egyéb szolgáltatások (K337) 3 106 400 

Kiküldetések kiadásai (K341) 1 550 000 

Reklám- és propagandakiadások (K342) 100 000 

Működési célú előzetesen felszámított általános forgalmi 
adó (K351) 4 766 423 

Fizetendő általános forgalmi adó (K352) 0 

Egyéb dologi kiadások (K355) 428 780 

Dologi kiadások (K3)        31 471 123  

 
14) Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 

 

Nánási-Kézdy Tamás: A közüzemi díjmizériáról szeretett volna többet megtudni, és hogy ez 
teszi-e ki a 37 %-os emelkedést? 

Czuczor Orsolya: Ez az egész önkormányzatot érintő nagyon komoly probléma. Van olyan 
intézményük, akire másfél éven keresztül nem kapnak számlát. Minden évben 
közbeszerzéssel szereztetik be a villamos energiát is, meg a gázt is. Más a szolgáltató, más 
az energiakereskedő és akkora a káosz, hogy ezt próbálják most már 2 hónapja valahogy 
kisimítgatni, de olyan szinten, hogy embereket keresnek az MVM-nél aki ebben tud segíteni. 
Elméletileg már találtak segítséget és megpróbálják az idén helyrerakni ezt a kérdést. Rossz 
hír, hogy viszont új közbeszerzést kell indítani, majd valami másik szolgáltatóval újra fogják 
kezdeni ezt az egész folyamatot. 

Kocsis Jószef: A káosz főleg abból ered, hogy szinte évente szolgáltatóváltás van, ami egy 
közös beszerzés alapján történik, és a régi szolgáltató az sokszor még előre számláz, amit 
aztán utána visszaszámláz. Az új szolgáltató sokszor fél évig, háromnegyed évig nem állít 
még ki számlát, míg az ő rendszerébe be nem kerül. A hivatalnak egy csomó olyan MVM-es 
számla jön, hogy mínuszos számla, pluszos számla, visszamenőleg terhelnek számlát, akkor 
utána visszaadják és ez több szolgáltatótól, tehát valóban nem irigylem azokat a 
kolléganőket, akik ezzel foglalkoznak, mert bizony-bizony annak ellenére, hogy elég nagy 
tapasztalata van ezen a területen, bizony nem tudott rajta eligazodni. 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 
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15/2025. (I. 22.) határozata 

 
Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 

 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Karikó János Könyvtár 2025. évre tervezett dologi 

kiadásait az alábbiak szerint hagyja jóvá:  

 

 
Ft 

Megnevezés 2025. évi terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 1 492 146 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 1 101 299 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 3 749 456 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 110 000 

Közüzemi díjak (K331) 12 818 136 

Bérleti és lízing díjak(K333) 735 000 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 810 000 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások 
(K336) 4 100 000 

Egyéb szolgáltatások (K337) 1 230 000 

Kiküldetések kiadásai (K341) 100 000 

Reklám- és propagandakiadások (K342) 0 

Működési célú előzetesen felszámított általános 
forgalmi adó (K351) 7 153 930 

Egyéb dologi kiadások (K355) 250 000 

Dologi kiadások (K3) 33 649 967 

 
 

15) Biatorbágyi Polgármesteri hivatal 2025.évi dologi kiadásainak tervezetéről 
 

Loszman Levente: A napirendi ponthoz kérdés, észrevétel nem érkezett, hozzászólás nem 
volt, ezért szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  
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Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

 

16/2025. (I. 22.) határozata 

 
Biatorbágyi Polgármesteri Hivatal 2025. évi dologi kiadásainak tervezetéről 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közjóléti Bizottsága javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Biatorbágyi Polgármesteri Hivatal 2025. évre tervezett dologi 

kiadásait az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

Megnevezés 2025. évi terv 

Szakmai anyagok beszerzése (K311) 1 500 000 

Üzemeltetési anyagok beszerzése (K312) 12 000 000 

Informatikai szolgáltatások igénybevétele (K321) 5 000 000 

Egyéb kommunikációs szolgáltatások (K322) 300 000 

Bérleti és lízingdíjak 4 500 000 

Karbantartási, kisjavítási szolgáltatások (K334) 2 500 000 

Közvetített szolgáltatások 0 

Szakmai tevékenységet segítő szolgáltatások 15 000 000 

Egyéb szolgáltatások teljesítése 15 000 000 

Egyéb szolgáltatások teljesítése 50 000 

Kiküldetések 400 000 

Reklám és propaganda kiadások 1 100 000 

Működési célú előzetesen felszámított általános 
forgalmi adó (K351) 15 484 500 

Egyéb dologi kiadások (K355) 1 500 000 

Dologi kiadások (K3)        74 334 500  
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16) Beszámoló az önkormányzat által finanszírozott 2025. évi sürgősségi 
betegellátásról 
 

Sisa Márk Ádám: Kérdése volt, hogy a sürgősségi betegellátást ugyanaz a szolgáltató 
végzi, amellyel december 31-éig volt a szerződés meghosszabbítva? 

Loszman Levente: Legjobb tudomása szerint a megkötődött a szerződés, ugyanaz a 
szolgáltató biztosítja. Szavazásra tette fel a határozati javaslatot.  

Szavazás:  
A bizottság 5 igen, azaz egyhangú szavazás mellett (5 fő bizottsági tag volt jelen az ülésen) 
az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Közjóléti Bizottsága 

17/2025. (I. 22.) határozata 

 
Az önkormányzat által finanszírozott 2024. évi sürgősségi betegellátásról 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő- testülete Közjóléti Bizottsága javasolja az 

Inter-Európa Mentőszolgálat Közhasznú Nonprofit Kft. által benyújtott 2024. évre vonatkozó 

mentőtiszti kocsi munkájáról szóló működési beszámolót a képviselő-testületnek 

elfogadásra.  
 

Loszman Levente: Mivel több hozzászólás nincs, megköszöni a részvételt, az ülést 16:03 
órakor bezárja. 

 
k.m.f. 

 
 
 

 Loszman Levente Sisa Márk Ádám 
 bizottsági elnöke bizottsági tag 
 
 


